



認養馬匹初期訓練組合 LIVERY STARTER PACKAGE

於雙魚河馬術中心之再培訓馬匹部門認養一匹退役賽馬是相當興奮的，但同時亦可能令人感到氣餒。為了幫助會員盡快跟其新認養馬匹配合，我們提供了一個特別的認養馬匹初期訓練組合。

Taking on the livery of a new, retired-racehorse from the BREC retraining unit is extremely exciting, but it also can be daunting. To help our Members settle in to the new partnership with their horse, we have designed a special livery package.

於認養馬匹初期首三個月，我們除了提供一般認養馬匹服務外，同時提供一星期三次之訓練組合〔包括課堂或操練〕，由馬術策騎員葉子傑或羅智恆負責。目的是幫助會員與新的認養馬匹磨合，加強信心追求目標。

For the first three months of livery, Members are offered normal livery; plus included within the package are three sessions (either lessons or schooling) per week with Equestrian Rider **Yip Tsz Kit** 'Kit' or **Penny Law** 'Hang'. They will work with you and your horse to help you both adjust to your new partnership, giving you the confidence to go on and fulfill your ambitions.

認養馬匹初期訓練組合為每月\$12,875

由2022年9月1日起生效

The Livery Starter Package* price is \$12,875 / month

with effect from 1st September 2022

*認養馬匹初期訓練組合只提供予從再培訓部門揀選馬匹之會員，並只適用於認養馬匹的首三個月，或因特殊情況下可獲延期。

* Livery Starter Package is only available to Members who take on a livery horse directly from the retraining unit and is only available for the first three months of livery, plus extension under certain circumstances.

如需更多資料或預約，請聯絡行政寫字樓職員。

可經電郵至riding.br@hkjc.org.hk 或致電2966 1991

For more information or to make a booking,
please contact Admin Office on riding.br@hkjc.org.hk or telephone 2966 1991

Version 2.0 (Effective Date: 01 September 2022)

